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Miestne zastupitel'stvo Mestskej iasti Bratislava - Lamai

Zripisnica
zo zasadnutia Miestneho zastupitel'stva

Mestskej iasti Bratislava - Lamat
r7.03.2011

pritomni: Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6'

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol dech, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav Olek56k, Paedl)r.,

Msr. Ren6ta Ocilkov6
ZiWUz Mgr. M6ria Starkovd, Miriam iuchtov6

Ospravedlneni:
prizvani hostia: JUDr. Stanko - velitel' Mestskej policic Bratislava Dribravka

Program:

Otvorenie, vol'ba nSvrhovej komisie, overovatel'ov zSpisnice a zapisovatel'ky

Schv6lenie programu
Situadn6 spr6va mestskej policie za mesiac janu6r 201 l

Kontrola dodrZiavania VZN (,.112001o poskytovani jednorazovych soci6lnych d5vok

Kontrola dodrZiavania VZN d. l/2005 o poskytovanidot6cii neziskovyrn organiz6ciiirn

N6vrh VZN d. 112011, ktoryrn sa menia dopiia VZN d. 212010 o dodrZiavani distofy a poriadku na

rizemi MC Brat is lava - Lamac
Ndvrh na schvSlenie kultLirlych a Sporlovych akcii pl6novanfch na mesiace april, m6j,.ifrn 201 I

Priority volebndho programu pre roky 20ll -2014

N6vrh na zaujalie stanoviska k zru5eniu dlenstva v Komisii vystavby, izemn6ho rozvo-ia a regionAlnej

politiky
Spr6va o plncni uzneseui MZ splatnl fch k l0- 03. 201 I

InformScia o rozpodtovom hospod6reni * organizadn| Struktfra

N6vrh na zmcnu uznesenia ( , .127120101V

Stanovisko k Ziadosti o vyjadrenie k vzniku vlastnickeho prfwa vydrLanim - Franti5ek Kadircli, Zuzana

Kadichov6
Stanovisko k Ziadosti o vyjadrenie k vzniku vlastnickeho pr6,vavydrLanim - Peter Kov6d, Milan Kov6d

Stanovisko k Ziadosti o krJrpu (dlhodoblf pren6jom pozemku) - Michal Poll6k

Stanovisko k Ziadosti o novri n6jomnf zmluvu - p' Vaiikov6

Stanovisko k Ziadosti o odkLipenie pozernku - p. Vaiikov6

Kfipa (nadobudnutie daru) od spolodnosti BIOINVEST, s.r.o. - komunik6cie a pozemky stavby

,,polyfunkdnli bytovli 'dom Lamad - ul' Na barine"

Ziaiost o prln6lonr-pozemku pod novinovym st6nkom na Bako3ove.i ulici- p. Benkovi

Stanovisko k Ziadosti o zniLeriie n6jornndho - Cirkevn6 Skola Gianny Berettovej Mollovej

Stanovisko k Ziadosti o prerr6jom priestoru na vycvik psov - povolenie k vycviku na pozernku - p'

Fridrichov6
Stanovisko k Ziadosti o n6jom nebytovych priestorov - BES s'r'o'

Stanovisko k Ziadosti o zniLenie n6jomn6ho - Kulla

Stanovisko k Ziadosti o zniLenie n6jomn6ho - Slovenska posta, a. s.

Stanovisko k Ziadosti o poskytnutie obchodnfch priestorov - p. rsimonid, spol. FUXO s. r' o'

Stanovisko k Ziadosti o n6jom nebytovych priestorov - MVDr. Smigurov6

Stanovisko k Ziadosti o odpustenie n6jmu - p' Ivandik

Stanovisko k Ziadosti o odpustenie niij lnu + dohoda o vyrovnani - p' Prinkcov6

Stanovisko k Ziadosti o pren5jom obchodndho priestoru - p. MiSovid

N6vrh na predaj spoluvlastni"L"tlo podielu na zastavanom pozemku bytovym domom Studenohorsk6

49,57,sirpisn6 8irio ZOt: v Bratislave, k.ir. Lamad, bytovym domom Studenohorsk6 53,55, stipisne

d(slo 2084 v Bratislave , k. ir. Lama<i, do vlastnictva vlastnikom bytov

Inform6cie
Vlistupy z komisii
Rozne
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lnterpel6c ie poslancov
Zf*er

K bodu 1 - otvorenie, vol'ba n{vrhovej komisie, overovatel'ov zipisnice a zapisovatel'ky

il,i].l i"g. p;;sramko otvoril lasadnutie Miestneho zastupitefstva a privital pritomnych poslancov

a hosti. Osfravedlnil MVDr. Pavla decha za neskorsi prichod, podet poslancov: 8

Do nfvrhovej komisie navrhol: Mgr. Martu Jany5kovir a Ing. Gabrielu Bizoiiovri

za overovatel'ov: Mgr. M6riu Imrichovri a JUDr. Petra Groma

Zapisovatcl'ky: Miriam duchtovf a Mgr' M6ria Starkov6

O iredloZenom n6vrhu dal pdn starosta hlasovat''

P o i e t p o s l a n c o v : 8  -  ^ i . 1  y - - - . !  \ r . - . . r \ / t A - i ^ t ^ * ; ^ I  ,

Za:8- Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiova, Mgr' M6ria lmrichova'

Mgr. Marta Jany5kov6, MVbr. Pavol iech, JUDr' Peter 
-Grom, 

Mgr' Ing' Radoslav Olek56k' PaedDr''

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
Zdfi.alsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 2 - Schvilenie Programu
Starosta Ing. peter Stu-f.6 predloZil n6vrh na schv6lenie programu' Po7iadal, aby bol bod 13 -

Stanovisko k Ziadosti o vyjadrenie k vzniku vlastnickeho pr6va vydrZanim - Frantisek Kadfch, z'uzana

Kadirchov6 predradeny za situadnf spravu Mestskej policie.

Mgr. Ing. Olek56k poiiudulo vypustenie bodov tS, tO, yJ,19,27,22,25,26,29,30, z n6vrhu program'

ato zd6vodu, Ze podl'a novely zftkonad. 138/91 2.2.5 9a, odsek 9, pfsmeno c - pri zitmete prenajat'

majetok, je obec povinna zverejnit'materi6ly najmenej 15 dni pred schval'ovanim n6jmu obecnym

zastupitel'stvom. Vr6mci transparentnosti azdkonnosti musi byt preto inform6cia zverejnen6 15 dni

pred rokov anim MZ na irradnlj str6nke alebo na riradnej tabuli Miestneho tradu podas celej doby

platnosti. Zverejnenie materiflov na internete od pondelka teda nie je lehota platnosti 15 dni' Mgr' Ing'

oleks6k vyjadril nazor,Ze nie je o dom rokovat' a nie je moZn6 k tymto bodom priiat' Ziadne stanovisko

do sa t;fka n6jmov, predajov a ostatnych veci. Z d"6vodu z6konnosti opiitovne poZiadal tieto body

vypustif a na margo uviedot, Le je to d'alsi prejav kompetcntnosti Statut6ra Mi Lamad p6na Ing' Petra

SrulnLu, nakotko iem6 nastudovan e zhkony, ktor6 platia od 1. janudra2}ll '

Dalej, poLiadalo vypustenie bodov 23,24 a2l, Liadostr o zniLenie n6jomneho - Kulla' Slovensk6 posta'

a.s. a prin Ivandik, kde je k dispozicii jasn6 stanovisko KFPaD, a to spolodn6 stretnutie starostu MC'

predsedu KFPaD a vsetkich zirdastnenych n6jomcov objektu "Dom sluZieb"' pre prerokovarie

skutkov.ho stavu a urdenie stratdgie riesenia. Mgr. Ing. otetsat vyjadril sklamanie nad tym' i'e rng'

Sramko toto stretnutie nezvolal.

V r6mci bodu l l - I'form6cia o rozpodtovom hospod6reni + organizadnir Struktfira dal Mgr' Ing' Oleks6k

n6vrh na zmenu organizadnej struktury a poZiadal o rozsirenie inlorm6cie o priprave rozpodtu na roky

20ll aL 2013. Navrhol zaradif bod v ia*ti doplnenia zmluvy o n6jme nebytovych priestorov pre pani

Dr. Hrndiarovri v zdravotnom stredisku'

Starosta tng. e.t..B.u-ko si osvojil nSvrh k vypusteniam bodov 15, 16, 17,19,.2.1'?7:,?5i26'.29'30' z

d6vodu, Ze inform6cie neboli zverejnend v z6:konom urdenej lehote na web.str6nke MU' Dalej uviedol'

do sa ffka bodov 23,24,27, tykajucich sa zniLenia n6jomn6ho, z dasovdho hlladiska nebolo moZne

zabezpe(if poZadovan6 stretnutie a rokovanie do doby, kedy sa uZ distribuovali materiSly' P6n starosta

vyjadril nazor,aby sa rokovalo s n6jomnikmi objektu,,Dom sluZieb" spolodne, a informovaT' Le z'tnety

rokovania budri predloZen6 na budticom zastupiiel'stve. Tieto body stiahol a z6rovei navrhol hlasovanie

o tom, aby bol doplnen;f bod - N6vrh na doplnenie zmluvy o n'6jme nebytovych priestorov pre pani

PhDr. Annu Hmdiarovir CSc.
paedDr. Mgr. Ocilk ov(tvyzvara Mgr. Ing. Oleks6k a, aly -v 

budircnosti informoval a upozornil MU. Mgr'

Ing. Olek56k uviedol, Ze Miestny tirad mi mat'o novel6ch z6konov vedomosf'
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O doplneni n6vrhu dal p6n starosta po ukondeni diskusie hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiovd, Mgr. M5ria Imrichovd,

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrL,alsaz 0
Nehlasoval:0
O celkovom plograme s predradenim Bodu 13 dal p6n starosta hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr. Ren6ta OcilkovS
Proti: 0
Zdril,al sa: 0
Nehlasoval:0

K bodu 3 - Situainf spr{va mestskej policie za mesiac janurir 20ll
Starosta Ing. Sramko odovzdal slovo JUDr. Stankovi - velitel'ovi Mestskej policie Bratislava -

Dribravka.
JUDr. Stanko ozrejmil situadnri spr6vu za mesiac janu6r afebruiir 2011. Uviedol, i.e od aprila prfde k

zastupovaniu okrsk6rov. PoZiadal o zhovievavost'. V marci aj v aprili 2011 bude MsP zabezpedovat'

majstrovstvS sveta v I'adovom hokeji, dni samosprf y ar6zne in6 akcie. P6n starosta otvoril diskusiu.

Ing. Gabriela Bizoiovd poLiadala o inform6ciu ohfadom zabezpedenia dopravy a bezpedn6ho prechodu

cez komunik6ciu pri ZS. Uviedla, Ze by bolo vhodn6, aby prislu5nici MsP hliadkovali pri ZS.

Mgr. Ing. Olek56k poZiadal o monitoring vrakov 6ut, ktor6 sf na hlavnej ceste na Podh6ii. Uviedol, Ze

nuUri.u* auto je odstaven6 na tejto komunik6cii uZ vefmi dlho, d al5ie nepojazdnd aut6, aut6 bez SPZ,

ktord sri nabriran{. PoZiadal, aby sa pozornost' sristredila prfve na tento probl6m, nakol'ko je nedostatok

parkovacich miest.
iUp.. Stanko uviedol, Ze monitoring je moZnd urobit', n6sledne rieSenie by bolo moZn6 v spolupr6ci

s Miestnym riradom.
Mgr. Imrichov6 uviedla, Ze detsk6 ihrisk6 sir znadne znedisten6 od psich exkrementov.

JUDr. Stanko ozrejmil, Ze tomuto probldmu bude venovanf velk6 pozornost'. V budricom obdobi m6

MsP v pl6ne vyhlasovat' akcie, pri ktorych budu sledovan6 detsk6 ihrisk6 a dodrLiavanie distoty a

poriadku.
Starosta Ing. Sramko ukondil diskusiu a o predloZenom ndvrhu dal hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLalsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 4 - Kontrola dodrZiavania VZN d. 112007 o poskytovani jednorazovych sociflnych dSvok

Starosta Ing. Sramko otvoril diskusiu. V diskusii nikto z pritomnych poslancov ncvystfipil.

O predloZenom n6vrhu uznesenia bez pripomienok dal p6n starosta hlasovat"

Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Annu Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol iech, JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr..

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
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Proti: 0
Zdrlalsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 5 - Kontrola dodrZiavania VZN i. 112005 o poskytovani doticif neziskoqfm organizdciim
Starosta Ing. Sramko odovzclal slovo pani kontrol6rke Vlaste Stankovej.
Pani Stankovd - MK informovala, Ze niektord neziskove organiz6cie nepredloZili vyridtovanie dot6cif.
Financie, fdelovf dot6ciu m6 vr6tit' OZ DUHA TO Carrigo, kde bola schv6len6 udelov6 dot6cia vo
vlfSke 400 €, d'alej NO Src aRCO - modernii gymnastika, fdelov6 dot6cia vo vy5ke 400 €.
Slovensk6mu derven6mu kriZu, nakofko nem6 zriadeny ridet v banke, bola poslan6 ridelov6 dot6cia na
bankovy tidet rizemndho spolku Bratislava mesto. SeK rovnako nevytidtovali dot6ciu v stanovenom
termine, ich vyridtovanie pri5lo aL 14. marca. Informovala, Ze vSetky faktriry sri v sflade s VZN. Jednota
D6chodoov Slovenska nevyirdtovala dot6ciu v plnej vySke, dodatodne v5ak doloZila potvrdenia. Ch;fba
teda vytidtovat' iba 38 € a 13 centov.JDS prisl ' t ibi la doloZenie v5ctkych potrebnyich dokladov
k doridtovaniu.
Mgr. Jany5kovd uviedla, Ze do sa tyka vyridtovania ridelovej dot6cie pre SK ARGO, vdera, tj. 16. marca
sa spojila s pani Kostalyanovou, ktor6 ozreimila, Ze potrebn6 materi6ly odovzdala na MU pani Veselej
dira 21. janu6ra. Zfirovei poLiadala v tomto pripade o preverenie a nd:sledne zdrLanie vyzvy na vrdtenie
ridelovej dot6cie.
Ing. Sramko navrhol, aby boli vSetky organrzdciq ktore nedoloZili vyridtovanie vyzvane na predloZenie
potrebnych dokladov.
Mgr. Ing. Olek56k navrhol komunikovat' s OZ DUHA TO Carrigo, o nepredloZeni materidlov
k 10.3.201 1. Uviedol, Le I6to organizhcia sa venuje prospeSnym aktivit6m.
Poslankyria, pani Markovd ozrejmrla, Ze ohl'adom Jednoty Ddchodcov, kde je predsednidkou revizne.i
komisie majti potvrdeny list z podatefne MU zo dira2l.l.201l. Uviedla, Ze dlenovia a vedenie JDS bolo
v domneni, Ze je to v poriadku.
JUDI. Grom do pripomienok uznesenia uviedol,2e je potrebn6 vyzvat'tieto subjekty, aby nedostatky vo
vyridtovani odstr6nili a zaslali v ndhradnej lehotc.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 uviedla, Le je potrebnd dat' Sancu lfmto organizilcifim.
P6n starosta dal o predloZenom niivrhu po ukondcni diskusie hlasovat'. Materi6l po doplnenf bude
predloZeny na nasledujricom zasadnuti M7,.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizofiov6, Mgr. Mdria Imrichovri,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrL,alsa:0
Nehlasoval:0

K bodu 6 - Nrlvrh VZN i. ltz}ll, ktorfm sa meni a dopiila VZN i. 2/2010 o dodrZiavani iistoty
a poriadku na rizemi Mi Bratislava - Lamai
P6n starosta Ing. Sramko odovzdal slovo pani prednostke MU, Mgr. Sedovej.
Pani prednostka Mgr. Sedov6 ozrejmila stanovisko Miestnej rady. Uviedla, Leje jednoznadne potrebne,
aby sa chodnik medzi Vrandovidovou a Zlatohorskou ulicou nad'alej udrZiaval, a rovnako na
Hodoninskej ulici je potrebn6, aby ostala dast' chodnika udrZiavan6, nakofko tade chodia deti do Skoly.
P6n starosta Ing. Sramko otvoril diskusiu.
Ing. Bizof,ov6 vyjadrila srihlasn6 stanovisko k udrZiavaniu chodnika na Hodoninskej ulici.
JUDr. Grom uviedol, Ze je potrebne vyzvat' a vyvijat' tlak na magistr6t hl. m. SR k tomu, aby sa staral
o chodniky a komunik6cie, ktord sri v jeho spr6ve.
P6n starosta vyjadril presveddenre, 2e tento chodnik je v sprdve mesta. Vzhfadom k tomu, Le udrLba
mesta meskii, tak pri5lo k tomu, Ze MC zahrnula predmetny chodnik do svojej fidrLby.



Pani poslankyia Markov6 vyjadrila srihlasn6 stanovisko s nfzorom JUDr. Groma.
Mgr. Jany5kov6 navrhla, aby sa tento risek odhrial a udrZiaval, nakol'ko tade deti ohodia rtino do Skoly.
Prednostka Mgr. Sedov6 navrhla vyzvat mesto, aby zaradilo tento chodnik do prioritndho sledu.
P6n starosta dal po ukondeni diskusie o predloZenom nfvrhu uznesenia s pripomienkami hlasovaf.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichovd,
Mgr. Marta.lany5kov6, MVDr. Pavol Cech, .f UDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekSirk, PaedDr.,
Mgr. Renfta Ocilkov6
Prot i :0
ZdrLal saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 7 - Nrivrh na schvflenie kultrirnych a Sportovych akcii plinovanych na mesiace april, mfj'
j r in 20l l  _
Prednostka Mgr. Sedovh ozreimlla. Ze tento n6vrh vzi5iel z rokovania kultirrnej komisie.
Mgr. Imrichov6 poZiadala o doplnenie rihrady autobusu pre Ziakov ZS na akciu Safety tours v mfji

20tr.
Pani prednostka Mgr. Sedov6 poZiadala poslancov, aby pri prijimani uzneseni s dopadom na rozpodct

brali do rivahy moment6lny stav financif Miestneho ftradu, lebo do konca jfna 2011 to vyzer6

s financiamiMC zloLito. Zhvazky zpredchddzajricich rokov sir dost'vysok6, platia sa uZ tretie, aj 5tvrt6

upomienky.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 vyjadrrla nhzor, Ze aj napriek tomu, Le stav financii nie je velmi lichotivy. je

potrebn6 udrZiavat' kultirrny Zivot v Larnadi. Navrhla vypustit' niektord akcie a robif ich v kooperdcii

sOZLamadania. Dalej uviedla, Le by bolo vhodn6 zvitLit', di sir kaZdy mesiac potrebn6 zt4azdy pre

seniorov.
Mgr. Imrichov6 navrhla niektor6 akcie presunft'aj na Jednotu d6chodcov.
Ing. Bizoiov6 informovala, Levmi4i 2011 stiSportov6 hry Lamada an6sledne MDD, d'alSie Sportovd

popoludnie. Navrhla spojit' Sportov6 dni Lamada s akciou MDD.
Mgr. Imrichov6 teda navrhla ponechat' Sporlovy dei v aprili spolu s Vel'konodnlfm driom a mdjovy

vypustit ' .
Pani poslankyria Markov6 vyjadrila ninor, i.e vylety pre d6chodcov sti ozdravnd vylcty. Dalej uviedla,

Ze Stavanie m6ja by nemalo byf len postavenie fr4&, ale aj gul65, veselica. Kultfirne akcie sr"i pre Sirokri

dast'I-amada.
MVDr. iech ozrejmil, Ze v5etky tieto akcie sri plSnovan6 v rozpodtovom proviz6riu a prip6j a sa zato, Le

ak sa bude daf, tak sa m6Zu niektord jcdnotlivd akcie posp6jat'. Navrhol zachovanie vSetkych

navrhnutych akcii.
Mgr. Jany$kov6 informovala, Le sa v'zdy snaLila vybavovaf kultrirne akcie do najlacnej5ie, napr.

b6bkovd divadlo za do najniZ5iu cenu. Uviedla, Le vSetci Lamadania chodia na tieto akcie. Pri teito

prileZitosti poLiadala o pr.dloZ.nie kompletn6ho vyirdtovania 4 akcii, ato Silvester, MDZ, Valentin a

FaSiangovri zitbavu. Pri Fa5iangovej ztrbave poZiadala aj o vyridtovanie vstupeniek.

Mgr. Imrichovf ozrejm ila, Le na Sportovd akcie sa minie minimum peiazi z rozpodtu MC.

Pani poslankyiia Markov6 navrhla, aby sa Sporlovy dei presunul na akciu Mald hody v jirli.

Mgr. Janyjkovf sa vyjadrila k jej irdasti na z.6jazdoch. Ozrejmila, 'ze robi pre seniorov pi zftiaz'doch

spiievodkyiu bez n6roku na odmenu. Uviedla, Ze pominul6 roky sa platila sprievodkyia od 1500 aZ do

3000 sk.
Mgr. Imrichov6 navrhla nahradit' Sportov6 dni Lamada akciou Safety tout. Zirovei pozvala v5etkych

lamadanov, nech si 2. aprilapridu za5portovat"
Mgr. Ing. Olek56k navrhol hlasovat'osobitne ohl'adom vypustenia dia Sportu v jrini.

Starosta Ing. peter Sramko ukondil diskusiu a o jednotlivych n6vrhoch s pripomienkami dal hlasovat'.

N6vrhov6 komisia MZ navrhuje, aby sa akcia defi Sportu v irini vypustila. O tomto ndvrhu prebehlo

hlasovanie.
Poiet poslancov: n 

,



Za: 3 - Ing. Daniel Valemovid, CSc., PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6, Ing. Gabriela Bizoiovd
Proti: 2 - MVDr. Pavol Cech, Mgr. Marla Jany5kov6
Zdfial sa: 4 - JUDr. Peter Grom, Mgr. M6ria Imrichovd, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Anna Markovd
Nehlasoval:0
Nfvrh nepreSiel.

Starosta Ing. Peter Sramko dal hlasovat' o ndvrhu, aby 2. aprila pribudla akcia Go fit a v mesiaci maj
Safety tour pre ZS vo finandnom obieme 500 eur.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoilovii, Mgr. Mdria Imrichovf,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Prot i :0
ZdrLalsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 8 - Priorify volebn6ho programu pre roky 20ll -2014

PaedDr. Mgr. Ocilkovd uviedla, Ze priority volebnriho programu nie sir cste vo fin6lnej verzii averi,'2e

do budticehoMZ budf programovd priority prejednand.
Mgr. lng. OlekS6k vysvetlil, Le (o sa tyka hlavn6ho bodu "Revitalizlcia ndmestia bez bytov", text

programu nie je predloZeny tak ako mir byt'. Uviedol, Le ak by dohoda bola dodrZan6, text by

predloZeny bol. Navrhol, a v suvislosti s tymto bodom poLiadal starostu MC Lamad p6na Ing. Sramka

predloZif n6vrh akdndho pl6nu MZ na roky 201 1 aL20l4 na najbliZSic zasadnutic MZ a toto uzncsenie

schv6lit'. Zbrovei poZiadal, aby pripravil materi6ly akdn6ho pl6nu s konkrdtnymi nositefmi riloh

a konkrdtnymi terminmi.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 informovala, Ze vsunula do nivrhu textu vsttvku ,,bez byov" prcto, lebo je

jednou zo signatirov proti vystavbe bytov na Malokarpatskom n6mesti. PoLiadala Mgr. Ing. Olek56ka

o inform6ciu o zrevitalizovani n6mestia bez vystavby bytov.
MVDr. iech vyjadril nesrihlasn6 stanovisko s vystavbou bytov na n6mesti. Dodal, Le je to otLzka na

d'al$i bod rokovania. Dalej uviedol, Ze n6mestie treba dat' do takej podoby ako si ho predstavujir

obyvatelia Lamada a preto, nech je to prioritou MZ, nech sa dostanri sluZby na toto n6mestie. Uviedol,

Le iliadali, aby bol vypracovany izemny generdl n6mestia, do sa v5ak neschv6lilo.
JUDr. Grom uviedol, Ze na celkovri revitaliz6ciu n6mestia nie je dostatok financif .

Mgr. Imrichov6uviedla,Le Dom sluZieb je vkatastrof'6lnom stave. Jednou z moZnosti je, aby si kaZdf

n6jomnik na vlastn6 n6klady zrekonStruoval priestory a budc mu to samozrcjme odpoditand z n6jmu.

Mgr. Ing. Olek56k navrhol, aby bolo vyvoland rokovanie so v5et[fmi n6jomcami. Navrhol

prediskutovanie n6vrhu, pripravu strategie. Zdrovei navrhol financovanie revitalizdcie n6mestia

z prostriedkov eurofondov.
Zo zasadnutiaMZ odi5la PaedDr. Mgr. Ocilkovi, poiet poslancov: 8
Po ukondeni diskusie dal p6n starosta o predloZenom n6vrhu uznesenia s pripomienkami hlasovat'.

Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anou Markov6, lng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoflovd, Mgr. Miiria Imrichovd,

Mgr. Marta.Iany5kov5, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k

Proti: 0
ZdrLal saz 0
Nehlasoval:0

K bodu 9 - Ndvrh na zaujatie stanoviska k zruSeniu ilenstva v Komisii vystavby, rizemn6ho

rozvoja a rcgionflnej politiky
Na zasadnutie MZ prisla PaedDr. Mgr. Ocilkovf, poiet poslancov: 9



JUDr. Grom ozrejmil, Ze je potrebnd n6hrada za pdna Pavla Lipovskeho, ktory sa prest'ahoval. Navrhol,

aby v dasti A bolo zruSenie dlenstva pre pfna Pavla Lipovsk6ho a v dasti B bolo uznesenie M7' <'t

schv6leni dlena Komisie vystavby, rizemndho rozvoja a region6lnej politiky p6na Mari6na Ludenida.

Mgr. lng. OlekS6k navrhol doplnenie bodu C, schvafuje zvolenie pani Magdaleny Zachorovej apani

Anny Markovej za dlenku Komisie financii, podnikatefskych aktivit a dopravy.
Poslankyia pani Anna Markovd poLiadalao doplnenie dlena do Komisie soci6lnej, zdravotnei a bytovej,

a to p6na prof. Hru5ovsk6ho.
Mgr. ImrichovdpoLiadala doplnit'do Komisie Skolstva dlena, p6na Juraja Vachdlka.
paedOr. Mgr. Ocilkov6 navrhla do Komisie Zivotneho prostredia pani Ing. Zuzanu Kasanickir.

MVDr. Cech si ako predseda osvojil tento n6vrh.
Po ukondeni diskusie dal p6n starosta hlasovat'opredloZenom n6vrhu uznesenia sjednotlivymi

doplneniami spolodne.
O tomto nfvrhu prebehlo hlasovanie.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria ImrichovS,,

Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol Cech, JIJDT. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZrJrYzal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 10 - Sprr{va o plneni uzneseni MZ splatnfch k 10. 03. 2011

Prednostka Mgr. Sedov6 informovala, Le d6vodovd spr6va obsahuje aktuflne stavy jednotlivlfch

uzneseni.
JUDr. Grom informoval o tom, Ze prebehlo stretnutie za utasti p6na_ Pirohu, ktory sa aktivizuje

v dinnosti inych futbalovych klubov, a tieL za fdasti p6na Ortha a Ing. Sramka. Boli odprezentovand

viacerd altemativne modely spolupr6ce. P6n Piroha predniesol okrem inych aj n6vrh na odkfpenie

futbalov6ho ihriska do jehovlastnictva, do sa nestretlo zatial' spochopenim z,o strany z6stupcov MC na

rokovani. JUDr. Grom uviedol, Le v zinjme MC bolo predov5etkym udrLat' si tieto nehnutefnosti vo

vlastnictve aziroveinavrhol spolupr6cu dvoch obdianskych zdrtLeni, v ktorych niz,ve OZby bol n6zov

Lamad. Dalej informoval o tom, Le Pin Orth zadefinoval niektor6 organizadn6 a administrativne

probl6my, proUle- nedokonden6ho stavebn6ho konania na objekty, ktor6 sa nach6dzajf na pozemkoch

traC. goto vytypovanych niekol'ko probl6movych okruhov. balej uviedol, le ptn Orth ozrejmil urditd

zt1azky upoiiudul o infbrm6ciu, di by bola Me Lamad ochotn6 alebo schopn6 financovat' dinnost'

futbalovdho klubu.
Starosta Ing. Sramko ozrejmil, Ze futbalovlf klub je moment6lne odpojeny od vody kv6li neuhradenej

faktrire. Uviedol, Ze prebehlo rokovanic s BVS. Na zdklade vystupu z rokovania sa odakdva n6vrh

zmluvy, kde 50 oh ziyazku BVS odpusti a druh6 polovica bude spl6can6 podas nasledujriceho polroka.

Mgr. ing. OlekS6k uviedol, Ze probldm s futbalovym klubom sa riesi pribliZne dva roky. Informoval

o tom, Ze sa vl.tvorila pracovn6ikupina, kde boli predloZend materifly a bol by r6d keby do budriceho

MZ dostal pistmnti iniorm6ciu o tom, v a kom stave su tieto rokovania. Dalej uviedol, Ze pozemky a

budovy patiia fr4i. Vy3adrll nfnor, Le pdnorth by nemal vyberat' alternatfvy. Informoval, /'e jc skupina

nad5encov, ktor6 by chcela vstripit' do tohto klubu a vyslovil svoj osobny nesrihlas s odkupovanim

pozemkov.
JUDr. Grom uviedol, Ze p6novi Pirohovi ozrejmil ninor MZ. Pri komunik6cii -s p6nom Orthom, je

potrebn6 brat'do fvahy, Le je uzatvoren6 n6jomn6 zmluva s jeho OZ anajeho ICO je prev6dzkovand

dinnost'futbalistov Ud m-ue. Vyjadril naz{'tr, Ze je potrebnd n6jst'zmysluplne riesenie tejto situfcie.

Do diskusie sa ako host' prihlaritu NAgr. Kelto5ov6. Informovala o tom, Ze absolvovala rokovania

s futbaloqfm klubom. Uviedla, Le je potrebnd zistit' stav na stavebnom firadc, nakofko fulbalisli

zdr1ovali a zdr1ujt dodanie jednotliqfch podkladov, ktor6 vyZiadal stavebnlf urad. Zftrovei"t poloZila

otinkudi je p6n Orth este Statut6rom FK. Informovala, Ze pokiaf ide o llnancovanie aztxazky, ktor6 vo

FK sti, voki6bri minuleho roka BVS zabezpeilla zastavenie odtekajircej vody popod bytovlf dom na

l



klubu. Je na rozhodnuti MZ ako bude pristupovat' k financidm urdenych pre Futbaloqf klub' Pdn orth

dorudil fazzarok spr6vu o dinnosti klubu. Poslednd dvaroky vsak spr6vy nepredkladal'

JUDr. Grom uviedol, Le ie potrebn6 preverit' kto je 5tatut6r, nakol'ko sa vych6dza len z tistnei

inform6cie.
M6;. Cech vyjadril presveddenie, Ze vo Futbalovom klube je obrovsky neporiadok' Niekofko rokov sa

rie5ia neporiadky. Vyjadril sklamanie nad touto situ6ciou. Navrhol, aby boli predvolani zodpovedni

l,udia s koncepciou rozvoja na nasledujfce rokov anie MZ. V5etci zainteresovani musia doloZif

financovanie, inak sa t6to vec bude riesit' sirdnou cestou.

Mgr. Imrichov6 uviedla, Leiemnoho z6:ujemcov, ktori Fulbalovf klub chcuiiadit''

pani Markov6 ozrejmi ra, Leje naklonene sportu aie za sportov6 aktivity. Darej uviedla, Le phn orlh je

zLama(aa m6lo by mu na fungovani Futbalov6ho klubu z6.leLal.

Ing. Valentovid sa vyjadril kd,alsiemu bodu, ten sa tyka uznesenia dislo 100/2010/v k n6vrhu na

schv6lenie zfxere(neho irdtu Mi Bratisl ava - Lamad za rok 2}}g.Uviedol, Ze sa uklad6 prednostke MU

;;;i;;;: S"a"*: -u ezpedit vykonanie inventarizftcie dlhodob6ho hmotn6ho a nehmotndho majetku

vzmysle $ 29 zfkona virdtovnictve vtermine do 31 .12.2010. Uviedol, Le nieje vsilach pani Mgr'

S.a"""; ,imlf tirto rilohu, lebo nebola v tej dobe zamestnankyiou riradu

pani prednostka Mgr. Sedov6 informovala o tom, Zc inventarizilciaje hotov6, k dispozicii sir podklady

od ridtovnej firmy a pozn6mky kirdtovnej z6vierke. vprograme budircehoMZ tdto inform6cia bude

zaraden6.
paedDr. Mgr. ocilkov6 navrhla k bodu uznesenia lgll2}}glv revitaliztrcia n6mestia, aby bolo zvolane

verej n6 zhr omaLdenie.
Mgr. Ing. Olek56k poLiadaloinform6ciu Mgr. Sedovir ohfadom plnenia uznesenia dislo l3l20l1lY\

ktor6 hovori o tom, Ze uklad6 prednostke 
"rtlu 

" 
r6mci transparentnosti zverejiovat' vsetky prijmy

;il;ky M6. s presnym popisom poloZiek a stav ridtu vZdy k poslednemr-r diiu mesiaca na internetovei

str6nke www.lamad.sk.
prednostka Mgr. Sedov6 uviedla, Le to bude zverejnen6 v najbliZ5om dase. ozrejmtla, Le prislo

k probl6mu s dodanim materi6lov od fdtovnej fi*y, ktor6 nahodila fdtovnictvo len za ianuar ateraz

dopracovdvajri mesiac febru6r. vsetky inform6cie budri zverejnen6 v kr6tkej dobe na str6nke Lamada'

Po ukondeni diskusie dal pan starosta o predloZenom n6vrhu uznesenia s pripomienkami hlasovat''

Poiet poslancov: 9
zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel valentovid cSc., Ing. Gabriela Bizoiovir, Mgr. M6ria Imrichovit'

Mgr. Marta Jany3kov6,-vVor. Pavol Cech, JUDr. Peterbrom, Mgr' Ing' Radoslav olek56k' PaedDr''

Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Pro t i : 0
Zdii.alsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 11 - Informfcia o rozpoitovom hospodSreni * organizain:l Struktrira

prednostka Mgr. Sedov 6 ozrejmlla, Le zostatok na irdte k 10:3. 20ll ie cca 30 000 EUR azttvazky-MC,

zneuhradeniich faktrir boli spolu za rok 2010 arok 2011 56960 EUR ktomuto terminu' MC m6

schvSlen;f poslednlf organizadny poriadok, ktory nadobudol platnost' l '6'200.7 '

Mgr. Ing. olek56k ozrejmil, Le zostavenie rozpodtu je zakladom' Podakoval JUDI' ondrisovej za

inform6ciu o podielovych daniach. Uviedol, Le ukazovatele sri jasn6 a od janu6ra sri pridan6 aj pocty

d6chodcov a deti. Nie je jasn6 z materifiov, koriko dostane MC podielovych dani na rok 20rl ' ohl'adom

strat6gie rozpoctu je kdispozicii koeficient asolidarita. ozrejmil, Ze rok 2010 bol zloLity an6rodnlf'

Pouk6zal na to, Ze je potrebn6 vco najskorsom term-ine zabezpelit'vypracovanie navrhu rozpoctu'

vyjadril fra:Zor,Ze spomenute sumy v dl6nku v mesadniku Lamadan d' i nekorespondujri so skutkovym

stavom. Navrhol uznesenie suloZenim rilohy pre starostu, ato: MZliada predloZit'n6vrh rozpoctu na

roky 2011 aL20l3 na najbl iZ5ieMZ' ,   t-^y.^! X+-..1,+.,,*^ ^,,, , ioA"i l  n6za
Dalej ozrej mrl, Leje predloZena v materi6loch neplatn6 organizadnd Struktira a vyjadril nazot, ze a1

tento fakt je d6kazom nekompetentnosti'



Vsirvislosti srokovanim KFPaD, kde bola predloLend spr6va oirspore informoval o jednotlivyfch

rispor6ch. PoZiadal o operativnu zmenu Organizadnej Struktriry, kde sa d6 odak6vat' zniLenie
administrativy. Navrhol doplnenie uznesenia v dasti B o zruSeni pracovn6ho miesta.
Mgr. Ing. Olek56k oddvodnil n6vrh. Nakofko skondil vo funkcii vedriceho pracovnika pracovnej daty
p6n Vacula, ktory bol v kumulovanej funkcii aj ako robotnik pracovnej daty. Vlastnil strojn;f preukaz.
Uviedol, Ze moment6lne je pracovn6 miesto obsaden6 dlovekom s vysoko5kolsk;im vzdelanim, do nie je
potrebn6. Ide o dvojtretinovy uviizok. Vyjadril ndzor, Le ide o mrhanie finandnymi prostriedkami.
Pani prednostka ozrejmila, Le p6n Vacula bol zaradeny v Organizadnej Struktfre ako projektovy
manaLer.Informovala, Le doklad o kumul6cii funkcii nie je k dispozicii a p6n Vacula doloZil dokumenty
o prijati na vysoko5kolsk6 Stirdium, takZe MU zamestn6val na tejto pozicii vysoko5kol6ka. Mgr.
Majerdik je zaradeny do tej istej pracovnej triedy ako p6n Vacula. V roku 2007 bol p6n Vacula
zamestnany 5 mesiacov , ztoho I alebo 2 mesiace na 20 hodinovy uvazok, a dostal vysokd odmeny
v porovnani s ostatnymi zamestnancami. Dost6val odmeny podas cel6ho trvania pracovn6ho pomeru.
Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Le pfn Vacula pride r6d na MU vysvetlit' spomenut6 skutodnosti. PoZiadal
o informdciu, di bude sfhlasit'Mgr. Majerdik so zverejnenim svojho platu a odmien od20.12.2010.
Pani prednostka informovala, 2e plat mal 1313 € pokiaf bol poverenym zastupovanim prednostu.
Informovala, Le jq plat je 1382 €. Moment6lne Mgr. Majerdik preSiel do funkcie vedr-iceho pracovnika
a jeho plat je cca 700 € brutto za dvojtretinovy riviizok.
P6n starosta ozrejmil, Ze dnes, tj. 17.3.2011 je zasadnutie MsR, aprijmy Mestskych dasti budti
predmetom rokovania. Je k dispozicii zamestnankyia, ktor6 sa venuje priprave rozpodtu. Starosta d'alej
uviedol, Ze v tomto mesiaci bude zapoditana aj solidarita. Pokial' ide o Setrenie, hfadajri sa vSetky moZnd
spOsoby, niektor6 miesta nie sf obsaden6 z d6vodu, aby pri5lo k Setreniu mzdovych prostriedkov. Mgr.
Mgr. Ing. Olek56k poLiadal, aby aj poslanci MZ boli pri qfberovych konaniach vo vyberovej komisii.
PaedDr. PaeDr. Mgr. OcilkovS poZiadala o inform6ciu ohl'adom ridasti poslancov na vyberovych
konaniach.
Starosta informoval, Le vo vyberovej komisii na vyber pr6vnych sluZieb bol JUDr. Grom.
Mgr. Imrichov6 vyjadrila nhzor, Ze vedrici pracovnej daty je potrebny atftto funkcia md svoje
opodstatnenie.
Starosta Ing. Sramko ukondil diskusiu a o jednotlivych uzneseniach dal hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markovii, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizonov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kovii, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Prot i :0
ZdrLalsaz 0
Nehlasoval:0

Zo zasadnutiaMZ odi5la PaedDr. Mgr. Ocilkovd, poiet poslancov: 8
N6vrh o zmene organizadnej Struktriry a zru5eni pracovndho miesta pdna Mgr. Majerdika.
Poiet poslancov: 8
Zaz 4 - Anna Markov6, Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k
Proti: I - Ing. Daniel Valentovid CSc
ZdrLal sa: 3 - JUDr. Peter Grom, Mgr. M6ria Imrichov6, Ing. Gabriela Bizoiov6
Nehlasoval:0
N6vrh nepre5iel.

K bodu 12 - Nrlvrh na zm€nu uznesenia (..l27l20l0lY

Na zasadnntieNlZ pri5la PaedDr. Mgr. Ocilkovf, poiet poslancov: 9
Prednostka Mgr. Sedov6 informovala o tom, Le bol prijat;f n6vrh zo dira23.9.2010 nazapojenie sa do
projektu ,,Behind the Bridge". Do5lo tam k urditym zmenam, partnerom uZ nie je Stupava, ale VUC,
projekt zosttla nezmeneny a riadiaci org6n poLiadal o zmenu tak6hoto uznesenia v tejt_o formuldcii.
Vydlenenie finandnych prostricdkov sa tieZ nemeni, narealizlciu projektu zrozpodtu MC predstavu.iir

c)



sumu do 150 000 €, s pevnym vlastnym spolufinancovanim 5o/o, to sti pravidld tohto programu, do
predstavuje sumu do 7 500 €. Dalej doplnila, Ze predpokladany pomer derpania rozpodtu m6 byt'

l0:70:20.
Mgr. Ing. Olek56k poliadal o inform6ciu ohl'adom odporridania BSK.
Prednostka Mgr. Sedov6 ozrejmila, Le tcrmin na predloZenie projektu je vcl'mi krftky a projekt bude
predseda VUC podpisovat'uZ koncom marca.
JUDr. Grom uviedol, 'ze nemd probldm podporif dobry projekt, ale od6vodnenie materiflu ktomuto

bodu nebolo dobre spracovan6 a bolo t'alke mu porozumiet'.
MVDr. eech ooZiadal Msr. Sedovir o infbrm6ciu ako dlho to bude trvat'.
Prednostka Mgr. SedovT informovala, Ze Ziadost' bude podpisovan6 koncom marca, termfn na

predloZenie projektu je aprilovlf , schval'ovacia doba je zhruba 120 dni, samotnS, reahzftcia by mala byt'

asi v roku 2012 aukondenie asi v roku 2013. Dalej uviedla, 'ze projekt je dobre predrokovany a mir

Sancu na rispech.
Po ukondeni diskusie dal pfn starosta o predloZenom nfvrhu uznesenia s priponiienkami hlasovaf.

Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol iech, .TUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek5irk, PaedDr.,

Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Pro t i : 0
Zdri,alsaz 0
Nehlasoval:0

Kbodu 13 - Stanovisko k iiaclosti ovyjadrenic kvzniku vlastnickeho priva vydrZanim -

Franti5ek Kadrich. Zuzana Kadrichov6
Na zasadnutie MZ pri5iel MVDr. iech, poiet poslancov: 9
Starosta Ing. Sramko odovzdal slovo p6novi .f UDr. Gromovi.
JUDr. Grom informoval , Le na stavebnu komisiu sa dostala t6to Ziadost', ale stavebn6 komisia nemf toto

vyslovene v kompetencii. Ozrejmil poslancom, o do ide pri tychto Ziadostiach o vydrZanie. VydrZanic je

institut, nazftklade ktor6ho m6Zu nadobudnrit'vlastnicke pr6vo u dobromysefn6ho dtLitela, ide len o to,

Le drlitel, ktory chce vydrlat', musi spfsat'podl'a not6rskeho poriadku not6rsku zdpisnicu. V minulosli

bol tento in5titrit trolku zneuLivany, bolo to vefmi jednoduchd, len po spisani not6rskej z6pisnice sa to

vloZilo do katastra nehnutefno sti, teraz sa situ6cia tro5ku skomplikovala pre tfchto Ziadatefov, pretoZe

not6r od nich musi Liadat' aj doklady preukazujf ce, /.e sa stali opr6vncnymi drZitel'mi a vlastnikmi

a takisto musia predloZit' aj sirhlasn6 stanovisko obce. Obec, ak ho vyd6, not6r kon6 na z6klade tych

dokladov, ktord m6 k dispozicii, ak ich vSetky k dispozicii nemdr, takiednoducho ncspiSe takirto not6rskr"r

z6pisnicu. Ked' ned6 srihlasn6 stanovisko obec, tak m6 takyto Liadate| u not6ra probldm a mOZe sa

obr6tit' tLlenna sird. Dalej uviedol, Le dlenovia komisie si na5tudovali materifly, ktor6 boli priloZcnd

k tejto Ziadosti, boli tam priloZend aj kfpnc zmluvy, teda dokumenty, ktor6 osveddujri, Ze v minulosti

nejak;fm spdsobom to vlastnicke prSvo nadobtidali, akur6t, Ze to nebolo na vtedajSom Stdtnom not6rstve

."girtiouune. Zfrovei bola poloZenh ot:Az,ka v5etkym pritomnym dlenom stavebnei komisie. di majri

neiakir vedomost'o akejkol'vek mor6lnej alebo inej rovine, ktor6 by spochybiovala nadobudnutie tohto

vlastnictva, napriklad vcdomost'o existencii inych fudf, ktori majri tieZ nejak6 doklady alebo d6vody sa

domnievaf , Le su vlastnici, ale nikto z dlenov stavebnej komisie takrito inform6ciu neuviedol. Dalej

ozrejmil, Ze dostal strudnir informdciu od p6na Ing. Olek5ftka, Le nejakd tak6to inform6cie sir. JUDr.

Grom sa pod'akoval za slovo.
Mgr. Ing. Olek5ak uviedol, Ze v kripnej zmluve vystupuje ako pred6vajfci Cesko-slovenskli 5t6t

a{oziadilo inform6ciu, na zttklade doho priSiel Cesko-sl,ovensky stat kpozemkom. Dalej uviedol, Zc

komisia nem6 vyhrady k tomuto vydrZaniu.
JUDr. Grom uviedol, Ze neskrim a za akych okolnosti sa stal vlastnikom Cesko-slovensky ltd|, ale za

a[fch okolnosti sa vlastnikmi stali Kadfchovci.
palpr. Mgr. ocilkov6 poZiadala o inform6ciu ohfadom toho, ako m6Zu byt'Kadrichovci majitefmi, ked'

teraz Liadalri vydrZan i e.
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JUDr. Grom uviedol, Ze existovalo len 5t6tne not6rstvo, neexistoval kataster nehnutel'nosti a 5t6tne
not6rstvo to malo zaevidovat'. V niektorych pripadoch sa na to potom zabudlo.
O slovo sa prihl6sil host' - p6n Veverka, ktory vysvetlil, Ze tie parcely a aj celf ulicu Pod Zeddkom vtedy
Cesko-slovensky 5t6t vykupoval, p6vodne to boli zifuady a vytvfrali sa z nich stavebn6 pozemky.
ManZelia Kadrichovci pozemok kfpili. Jedna ztych krhpnych zmltv nebola registrovan6 na Statnom
not6rstve. Dalej uvied ol, le p6vodn6 parcely d. 808 a d. 8l 1 majri vo vlastnfctve Kadrichovci a parcely d.
812 ad.815 im zobral ROEP aprepisal ich na p6vodnych vlastnikov. Uviedol, Ze p6vodni vlastnici
srihlasia s tym, aby parcely nadobudli manZelia Kadtichovci. Dalei uviedol. Le manLelia Kadrichovci
nemali pochybnost' o tom, Le nie sri vlastnikmi tejto parcely a tieto parcely v dobrej viere, le ide o ich
nenapadnutel'nd vlastnictvo uLivali od momentu kripy. P6n Veverka predloZil poslancom MZ
dokumenty k nahliadnutiu. Uviedol, Ze potrebuje stanovisko MC ale aj stanovisko magistrdtu.
Starosta Ing. Sramko ukondil diskusiu a o predloZenom n6vrhu dal hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 4 - Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, JUDr. Peter Grom, PaedDr. Mgr. Ren6ta
Ocilkov6
Prot i :0
ZdrL,al sa: 5 - Anna Markov6, Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr.
Ing. Radoslav Olek56k
Nehlasoval:0
N6vrh nepre5iel.

K bodu 14 - Stanovisko k Ziadosti o vyjadrenie k vzniku vlastnickeho prfva vydrZanim - Peter
Kov{i, Milan Kovfi
JUDr. Grom pripomenul, Ze komisia vystavby nem6 za rilohu vyjadrit' sa k Ziadostiam k vzniku
vlastnickeho pr6va. Uviedol, Ze dlenovia komisie si nie sf vedomi nejakej relevantnej inform6cie, ktorir
by mali br6nit' tomu, aby Kov6dovci vydrZali nehnutel'nosti, ktor6 uv6dzaju vo svojej Ziadosti. Dalej
uviedol, Ze Kov6dovci by mali tieZ predloLit'nejake doklady, nazttklade ktorych sa m6Zu domnievat', Ze
nadobudli vlastnicke pr6vo.
Mgr. Ing. OlekS6k ozrejmil, Le frnan(nd komisia nem6' vyhrady proti vydrZaniu, a uviedol, Ze Kov6dovci
parcelu uLivaju od roku 1977 nepretrLite, neru5ene a v dobrej viere.
Do diskusie sa prihl6sil host' - p6n Kov6d, ktory uviedol, Ze na pozemku sa v roku 1977 postavil
bet6novy plot o meter a pol d'alej. Uviedol, Ze o tom nevedeli.
Starosta Ing. Sramko ukondil diskusiu a dal hlasovat'o predloLenom n6vrhu.
Zo zasadnutiaM.Z odi5la Mgr. Imrichovf, poiet poslancov: 8
Poiet poslancov: 8
Zaz 6 - JUDr. Peter Grom, Ing. Gabriela Bizoflov6, MVDr. Pavol Cech. Mgr. Marta Jany5kov6, Mgr.
Ing. Olek56k, Anna Markov6
Proti: 0
Zdfi,al sa: 2 - Ing. Daniel Valentovid, CSo., PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Nehlasoval: 0
N6vrh uznesenia bol prijatlf.

K bodu 15 - Stanovisko k Ziadosti o kripu (dlhodobf prenfjom pozemku) - Michal Pollfk
Bod bol stiahnuty zrokovaniaMZ.

K bodu 16 - Stanovisko k iiadosti o novri nr{jomnri zmluvu - p. Vaikovf
Bod bol stiahnuty z rokovaniaMZ.

K bodu 17 - Stanovisko k Ziadosti o odkfpenie pozemku - p. Vailkovf
Bod bol stiahnuty zrokovaniaMZ.

l l



K bodu 18 - Kfpa (nadobudnutie daru) od spoloinosti BIOINVEST, s.r.o. - komunikfcie

a pozemky stavby ,,polyfunkinf bytovy dom Lamai - ul. Na barine"

Na zasadnutieMZ sa vr{tila pani Mgr. ImrichovS, poiet poslancov: 9

JUDr. Grom ozrejmil, Ze pokial' sa na fzemi obce alebo mesta uskutodni urdit6 investidn6 vystavba a na

parcel6ch sa postavia nejak6 by'tov6 jeclnotky alebo polyfunkdnd objekty, vytvoria sa na tychto

srikromnl;ch parcelSch urdit6 komunik6cie a inLinierske siete, tak tieto zvyknti byt' potom bud'

darov6van6 alebo zanejakf symbolickri kripnu cenu odpredan6 do vlastnictva obce, z ddvodu, aby obec

prevzala tri zodpovednost', Ze sa bude starat' o trito komunik6ciu, bude ju udrZiavat', do je na prospech

obyvatel'stva, kior6 sa do takychto novopostaven;fch objektov nast'ahuju. Dalej uviedol, Le toto je taky

isty pripad a pre MC to m6Ze znamenat nejak6 vlfdavky a nevyhody spojen6 s touto starostlivosfou a

Vb iy-, Ze odkripi za symbolickir cenu alebo si nech6 darovat' takfto majetok, preberf aj urditd

povinnosti.
Mgr. Ing. Olek5ak uviedol, Le ide o povinnosti ako letnS a zimnhudrlba a poZiadal starostu MC Lamac,

uU! ,ot-ouul so spolodnost'ou BIOINVEST o poskytnuti pracovn6ho stroja pre potreby Mi formou daru

na letnf azimnu irdrZbu vhodnote do 9000 €. Dalej uviedol, Ze pokial'sa p6novi starostovi podari

vyrokovat'tento dar, nem6 probldm na seba zobrat trito zodpovednost' o tieto pr4azdove komunik6cie.

Starosta lng. Sramko navrhol materi6l stiahnut' a predloZif ho na d al5ie MZ.

K bodu tg - Ziadosf o prenfjom pozemku pod novinovym st{nkom na Bako5ovej ulici - p.

Benkovi
Bod bol stiahnuty z rokovaniaMZ.

K bodu 20 - Stanovisko k Ziadosti o znril,enie n6jomn6ho - Cirkevni Skola Gianny Berettovej

Mollovej
Prednostka Mgr. Sedov6 informovala o tom, Le bola pani

n6iomndho.
Mgr. Ing. Olek5{k navrhol, aby Skola zaplatrla n6jomnd 1900 € za rok, s tym, Zc MC preinvestuje

peniaze v plnom rozsahu do budovy materskej Skoly.
jUn.. Grom vysvetlil pre obdanov, Le nftjomn6 sa odpriSt'a preto, lebo sa zhodnocuje majetok.
paeDr. Mgr. dcilkov6 uviedla,2e je to dobry kon5truktivny n6vrh a najviid5ia pridan6 hodnota pre MC

sri dobre vychovan6 deti.
Starosta Ing. Sramko ukondil diskusiu a dal hlasovat'o predloLenom n6vrhu.

Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - A*u Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiova,Mgr. M6ria Imrichova,

Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.'

Mgr. RenSta Ocilkov6
Prot i :0
Zdii,alsa:0
Nehlasoval:0

K bodu 2l - Stanovisko k Ziadosti o prendjom priestoru na vycvik psov - povolenie k vycviku na

pozemku - p. Fridrichovf
Bod bol stiahnuty z rokovaniaMZ.

K bodu 22 - Stanovisko k Ziadosti o nr{jom nebytovych priestorov - BES s'r'o'

Bod bol stiahnutlf zrokovaniaMZ.

riaditefkou predloZen6 Ziadost' o zniLenie
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K bodu 23 - stanovisko k iiadosti o zniL,enie nSjomn6ho - Kulla

Bod bol stiahnutlf zrokovaniaMZ.

K bodu 24 - Stanovisko k iiadosti o znrLenie nfjomndho - Slovenskf po5ta, a. s.

Bod bol stiahnuty z rokovaniaMZ.

K bodu 25 - Stanovisko k iiadosti o poskytnutie obchodnych priestorov - p. Simonii, spol. FUXO

s. r. o.
Bod bol stiahnuty zrokovaniaMZ.

K bodu 26 - Stanovisko k Ziadosti o n:ijom nebytovych priestorov - MVDr. Smigurovrl

Bod bol stiahnuty zrokovaniaMZ.

K bodu 27 - Stanovisko k iiadosti o odpustenie n6jmu - p. Ivaniik

Bod bol stiahnutli z rokovaniaMZ.

K bodu 28 - Stanovisko k Ziadosti o odpustenie nijmu + dohoda o vyrovnani - p. Prinkeovd

JUD'. Grom informoval o tom, Le pani P?inkeov6 vysvetlila d6vody, predo chce ukondit prevhdzku teito

dinnosti a komisia vystavby s tfm sfhlasila.
Starosta Ing. Sramko dal o predloZenom n6vrhu uznesenia hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizof,ov6, Mgr. M6ria lmrichov6,

Mgr. Marta Jany5kov6,.vvur. pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr. Renfta Ocilkov6
Proti: 0
Zdri,alsa:0
Nehlasoval:0

K doplnen6mu bodu - doplnenie nrijomnej zmluvy pre pani PhDr- Annu Hrniiarovri CSc'

Mgr. Ing. Olek56k uviedil, Le pani doktorka Hrndiarovd: m6 prenajatri ambulanciu v zdravotnom

stredisku. poZiadal o doplnok zmluvy - Ndjomca je opr6vneny uLivat'predmct n6jmu vyludne za ridelom

zriadenia ambulancie klinickej logop6die a,,vyuky".

Starosta Ing. Sramko dal o n6vrhu na doplnenie zmluvy hlasovat'.

Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr' M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta Jany5kov6, trlVOr. Pavol iech, JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr',

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLalsa:0
Nehlasoval:0

K bodu 29 - Stanovisko k Ziadosti o prenfjom obchodn6ho priestoru - p' Mi5ovii

Bod bol stiahnut;i z rokovaniaMZ.
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K bodu 30 - N:lvrh na predaj spoluvlastnickeho podielu na zastavanom pozemku bytovfm domom

Studenohorski 49, 51, sripisn6 iislo 2083 v Bratislave, k.f. Lamai, bytovym domom

Studenohorskl 53,55, sripisn6 iislo 2084 v Bratislave , k. ri. Lamai, do vlastnictva vlastnikom

bytov
Bod bol stiahnufi zrokovaniaMZ.

K bodu 3L - Informicie
K bodu 3lA - Informfcia o nominicii na ocenenie pedagogick6ho pracovnika pri prileZitosti Dia

uiitel'ov
Do diskusie sa nikto zpritomnych poslancov neprihl6sil.

Starosta Ing. Sramko dal o predloZenom nd:vrhu uznesenia hlasovaf.

Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Roou Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., lng. Gabriela Bizoiov6, Mgr' M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta Jany5kov6, UVOr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Pro t i : 0
Zdr2,alsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 3lB - Informfcia o nominicii na Cenu primdtora Bratislavy

Do diskusie sa nikto zpritomnych poslancov neprihl6sil'

Starosta Ing. Sramko dal o predloZenom n6vrhu uznesenia hlasovaf.

Poiet poslancov: 9
Zat 9 - Anna Markov5,, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovdr, Mgr. M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta JanySkov6, irAVOr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr',

Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Prot i :0
Zdrilalsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 3lC - lnform6cie o meraioch rychlosti, o potravinich Tesco, inform{cie o aktualizfcii

webovej strinky?
Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihl6sil'

Starosta Ing. Sramko dal o predloZenom n6vrhu uznesenia hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichova,

Mgr. Marta Jany5kov6,.tvtVlr. Pavol dech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr',

Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLalsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 32 - VystuPY z komisii
Do diskusie sa nikto z pritomnich poslancov neprihl6sil'

Starosta Ing. Sramko dal o predloZenom n6vrhu uznesenia hlasovat''

Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6'

Mgr. Marta Jany5kov6,.tr,lVnr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr''

Mgr. Ren6ta Ocilkov6 
14



Proti: 0
Zdfi,alsaz 0
Nehlasoval:0

K bodu 33 - Rdzne
O slovo sa prihldsila pani Dani5ov6. PoZiadala, aby MU zabezpedll krisok chodnika medzi zastfvkou

Bako5ova a Skolou, ktorlf je v dezol6tnom stave a navrhla, aby sa tam nakreslila bielo - dervenf zebra, a

rovnako tak na Vrandovidovej kriZovatke. Dalej poLiadala o vydanie VZN, ktore by zakazovalo kfmenie

madiek a psov na verejnosti. Dalej uviedla, Le sa zirdastnila na obidvoch vol'b6ch na Skole, kde

navstivila soci6lne zariadenia szistila, Ze sa nehospod6me mrh6 senergiou avodou, ztroch WC bolo

jedno funkdn6 a tiekla voda z kohritikov. Dalej uviedla, Le radttfior pri dver6ch Skoly bol pusteny na 6-

Mgr. ImrichovS ozr€1mila pani DaniSovej, Le sa otom este bude rokovat' aLe iej zftleLi na Setreni

energii.
PaeDr. Mgr. Ocilkov6 ozrejmila, Le riaditel'ka Skoly d6va pozor aby sa Setrilo.

O slovo sa prihl6sila pani KrrLanovl. Uviedla, Ze s p6nom Ing. Sramkom mala vZdy len dobre

skfsenosti.
Mgr. Jany$kov6 informovala o tom, Le ju oslovili l'udia ohl'adom autobusu d. 37, ktory m6 pred

obchodnl;m domom Lidl zastilku na znamenie apoLiadala, di by sa tam nedala urobit'riadna zast6vka.

Dalej informovala, Ze sa pod6vaieden projekt medzi Talianskom aMC Lamad. Ide oqfmennlf pobl't

pre fudi, ktori majri nad 50 rokov.
Mgr. Ing. Olek56k odovzdal poslancom Ziadost'p6na Ko5dala - Ziadost' o roz5irenie predaja a fotok6piu

Ziadosti pani Rajd6kovej - Ziadost o odstripenie n6jmu z januftra.

PaeDr. Mgr. Ocilkovd uviedla, Le na la5iangovej oslave 5. marca 2011 odovzdal poslanec Mgr. Ing.

Olek56k p6novi starostovi Ing. Sramkovi chlieb v tvare penisu. Uviedla, Le to urffi,a symbol chleba aj

samotn6ho pfna starostu a poZiadalapina Mgr. Ing. Olek56ka, aby sa p6novi starostovi ospravedlnil-

Starosta Ing. Sramko dal p6novi Mgr. Ing. Olek5fkovi vereiny prisl'ub, Le ak bude mat' chut' ist' do

Medugoria, tak mu tfto cestu zaplati.
Ing. Valentovid SSc. poLiadal Mgr. Ing. Olek56ka, aby sa ospravedlnil za inform6cie, ktor6 uverejnil v

dasopise Metropola, a ktor6 nie sir zaloLene na pravde.

MVDr. Cech navrhol, Leje na Kuner6dskej ulici potrebn6 urobif Setrenie na odstr6nenie n6kladn6ho

auta, d'alej navrhol urobit'vyberov6 konanie na merade rychlosti.

JUDI. Grom informoval ohl'adom vyberov6ho konania na pr6vne sluZby, ktor6 sa uskutodnilo v piatok,

t j .  11 .3.2011 akde boli  pri tomni v5etci dlenovia komisie. Uviedol, Ze hlavnym krit6riom bola cena a

podl'a nej sa zoradilo poradie uch6dzadov.
Jeden z hosti informoval o tom, Le v Lama(i sa za posledn6 dva tyLdne udiali tri kr6deZe. PoZiadal

policajtov Mi, aby zvfsili hliadkovri dinnost'v oblastiach, kde sanachhdzajri domy azfthrady.

K bodu 34 - InterpeLlcie poslancov
Mgr. lng. Oleks6k predital interpel6ciu pre Ing. Petra Sramka, starostu MC Bratislava - Lamad. 7'nenrc

interpel6cie v prilohe d. 1.

K bodu 35 - Ziner
Starosta Mi Bratisl ava - Lamad Ing. Sramko sa pod'akoval poslancom a zamestnancom MU a ukondil

zasadnutie Miestneho zastupitefstva.
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Overovatelia zipisnice:

Mgr. M{ria Imrichovf
poslanec }l4ZMC Bratislava Lamad

JUDr. Peter Grom
poslanec MZ Me Bratislava Lamad

Ing. Peter Sramko
starosta Me Bratisl av a Lamad

Mgr. Gabriela SedovS
prednostka MU Bratisl av a - Lamal

\
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Zapisala: Miri am Cuchtov6
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Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Studenohorski 7,841 03 Bratislava

Bratislava 17.3.2011

Interpekicia pre starostu mestkej iasti Ing. Petra Sramka

Kedy pod6te trestn6 ozn6menie pre trestny din podvodu na byvahi starostku Mgr.
Ol'gu Kelto5ovir, 12 poslancov hlasujricich za predaj a b;fval6ho primritora Ing.
Andreja Durkovsk6ho za schv6lenie predaja pozemkov v oblasti Lamadskej briny za
500 Sk/m2 ?
Predo ste ako kandid6t na starostu neinformovali Lamadanov o tomto podvode na
predvolebnom stretnuti dia22.11.2010 v kine Lama( za ridasti ostatnfch kandid6tov
a Sirokej lamadskej verejnosti?
Koho zbujmy ste zastupovali v spolodnosti LAMAe PARK a.s. ako dlen dozornej
rady od 17 .4.2008 do 30.4.2008? (vid' priloha 1)
Na akj rivlizok zastupoval p6n Majerdik prednostku riradu v dase do 31.1.2011?
Ked'Ze som na str6nke Statistickdho riradu nena5iel kolonku plat pani bjvalej
prednostky Ing. Martincovej, Liadam V6s o percentuiilne vyjadrenie platu prina
Majerdfka a pani Sed'ovej vo funkcii prednostu miestneho riradu k vriSmu z6kladndmu
platu starostu mestkej dasti Lamad ( ktorf je na zdklade priemernej mzdy za rok 2010
vo vySke 2000 EUR.)
Na z6.klade ak6ho prdvneho predpisu mala pani prednostka s n6stupom 1.2.2011 n6rok
na tyZdfiovri dovolenku od28.2.201I do 4.3.2011?
Kedy a ktorym uznesenim sme na miestnom zastupitefstve neschv6lili novf
organizadnri Struktirru miestneho riradu?
Ziadarn o predloZenie objedn6vok a aj zaplatenych faktrir za akciu Silvester 2010.
Sf VAm bliZ5i obyvatelia Z6horskej Bystrice ako Lamada, ked' im ste zo svojich
srikromnych prostriedkov venovali na plese dar a Lamadanom ste nevedeli
zasponzorovat' silvestrovskri kapustnicu?

10. V srivislosti s ndv5tevou inlfch poslancov V6s a pani prednostky na miestnom rirade
dna8.2.20ll vo vedernych hodin6ch neboli vydislen6 naklady na dod6vku tepla. Preto
V6s Ziadam o vydislenie tychto opomenutych n6kladov.

11.Df,a 10.3.2011 som osobne vo Va5ej kancel6rii bol svedkom nehospod6rneho
vynakladania finandn;fch prostriedkov mestkej dasti na teplo, ked' v dase VaSej
nepritomnosti boli radi6tory pustend na stupni dfslo 4 pri evidentne plusov;fch
vonkaj5ich teplot6ch, pridom aL na zitklade m6jho upozornenia ste zniiili stupei
vykurovania dvoch radiiltorov vo^J,aiSj kancel6rii. Zosobnite si trito nehospod6rnost'?

12. Kedy a akym sp6sobom spolodnfi/ Satkostav vyplatf Me Bratislava -Lamad 1 mili6n
korun na z6klade nepisanej dohody medzi Vami a stavebnikom, tak ako ste to
prezentovali na miestnom zastupitefstve din 16.12.2003? (vid' priloha 2)
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